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PROTOKOLL 
 

fra møte i Fylkesstyret Nord-Trøndelag 

 

Møtedato 26.08.2013 Vår dato: 29.08.2013 

Møtetid 10:00 Utvalgssekretær Nord-Trøndelag Bondelag 

Møtested Steinkjer Telefon  

 

 

Sak 12/01679 

Som medlemmer møtte: Asbjørn Helland, Borgny Kjølstad Grande, Kåre Peder Aakre, 

Trond Hodne, Marna Ramsøy, Erik Melting, Johan Kristian Daling 

 

 

Forfall:  Inger Hovde 

 

Som varamedlem møtte:  Siri-Gunn Vinne 

 

Til behandling:  
 

 

Faste saker : 
 

1/2013  Godkjenning av innkalling og saksliste 

  Vedtak: Godkjent 

 

2/2013  Godkjenning av protokoll 

  a) Protokoll fra styremøte 3.juni 2013 

  Vedtak: Godkjent 

 

3/2013  Siden sist / åpen post 

                         a) Ungdomsutvalget v/Borgny 

   b) Åpen Gård v/de som var der 

   c) Årsmøte i Norges Bondelag, inkl. oppfølging av referansebruks  

   innlegget v/Alle 

   d) Landsstevne v/ Erik Melting 

   e) Overproduksjon svin. Brev fra svineprodusenter i Overhalla  

   (13/00967-1) 

   f) Kompetanseklynge v/Asbjørn 

  Vedtak: a)-d) og f) til orientering, e) Produsentene har fått svar telefonisk. 

Administrasjonen utarbeider et brev om engangspurker til Norges Bondelag.   

    

 

4/2013  Medlemsoversikt 

   Medlemstall 01.01.2013: 5109 

   Medlemstall 25.04.2013: 4974 
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   Medlemstall 27.05.2013: 4988 

   Medlemstall 19.08.2013: 5006 

  Vedtak: Styre satte et vervemål for Nord-Trøndelag på et medlemstall på 5050 

  innen 1.1.2014  

 

5/2013  Invitasjoner/møter/arrangement 

        

 

6/2013  Media 

 

7/2013  Fylkeskontoret informerer 

   a) Mannskapssituasjonen v/Marit 

 

 

Styre hadde besøk av Øyvind Mejdell Jakobsen fra OI 
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Saker til behandling 

34/13 11/00630-12 Oppdatering møteplan høsten 2013 

 
 

 

Vedtak 
Møteplanen ble vedtatt. 

 

[Lagre]  

 

 

Saksutredning 

 

Styret tar en gjennomgang av møteplanen for høsten. Vi har satt inn nye datoer på 

styreseminaret og satt inn dato for møte for nye lokallagsledere. 

 

 
Dato  Møte    Sted  Deltagere   Kommentar 
25. august Åpen gård (nasjonal dato)    Vi har per nå 6 arrangementer 

i Nord-Trøndelag.  

26. august Styremøte    

31. august Landbruksmarkering/Bondens 

marked 

Steinkjer   

9. sept  Valg    

11.-12. september Sekretariatskonferansen  Administrasjonen  

18.-19. september Styreseminar  Styret  

Oktober Vervekurs, 2 stk    

14. oktober Styremøte   Tema: lokale årsmøter 

4. november Styremøte? (reservedato)    

6.-9. november Ledersamling Rogaland Styret, lokallagslederne, 

adm. 

 

19.-21. november Skattekurs Namsos   

27. november Møte for nye lokallagsledere    

25. november Styremøte   Tema: regionmøter 

4.-11. desember Regionmøter    

16. desember Styremøte med ribbe   Tema: evt. intervju med 
valgkomiteen 
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35/13 11/01127-4 Valg av nytt regionstyre for Innovasjon Norge 

Nord-Trøndelag 

 
 

 

Vedtak 
Nord-Trøndelag Bondelag foreslår Johan Kristian Daling som vår representant til styret i 

Innovasjon Norge i Nord-Trøndelag.       

 

[Lagre]  

 

 

Saksutredning 

 
Valgkomiteen i Innovasjon Norge Nord-Trøndelag ber om forslag til nye styremedlemmer. Trine 

Hasvang Vaag har sittet som Nord-Trøndelag Bondelag sin representant. På grunn av 

kjønnssammensetning i styret i Innovasjon Norge fortsatte Trine selv om hun gikk ut av styret i 

Nord-Trøndelag Bondelag. Vi er lovet goodwill for dette, og trenger ikke ta hensyn til kjønn i år. 

Det er en klar fordel at representanten i styret i Innovasjon Norge er tettere koblet til styret i 

Bondelaget.  

 
Det nåværende styret (oppnevnt for perioden 2012-2013) består av:  

- Direkte valgt av fylkeskommunen: Fylkesråd Ingvild Kjerkol, styreleder, og fylkesleder Tor Erik 

Jensen.  

- Oppnevnt av hovedstyret: Nils Martin Williksen, nestleder, Rune Hallstrøm, Jon Uthus, Kristine 

Daling Sakshaug, Trine Hasvang Vaag og Hanne Solheim Hansen.  

 

Styremedlemmenes funksjonstid er to år med mulighet for gjenoppnevnelse slik at samlet 

funksjonstid kan utgjøre maksimalt 4 perioder. For det nye styret vil oppnevningen gjelde fram til 

2015.  

Styret skal bestå av inntil 8 medlemmer, hvorav 2 velges direkte av fylkeskommunen, så snart 

som mulig etter fylkestingsvalget 12. september. Valgkomiteen skal foreslå de øvrige 6 

kandidatene. Hovedstyret vil foreta den endelige oppnevningen i møte den 17. november. 
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36/13 12/00005-37 Diskusjon om rovdyrspørsmål 

 
 

 

Vedtak 
Rovdyrspørsmål følges opp jf. saksutredningen og diskusjonen i styret. Borgny følger opp 

rovdyrspørsmål fra styret. 

 

[Lagre]  

 

 

Saksutredning 

 

Borgny, som nå har rovdyrspørsmålet i styret, har bedt om at styret tar en prinsipiell og 

overordnet diskusjon om hvordan vi forholder oss i en del spørsmål rundt 

rovdyrproblematikken framover. Rovviltsituasjonen er svært vanskelig og økende.  

 

Nord-Trøndelag Bondelag må være aktiv og synlig både ift næringa, forvaltninga og politisk 

nivå i denne situasjonen.   

 

I diskusjon med Borgny har vi pekt på følgende hovedteam for diskusjonen i styret: 

 Vår holdning til/samarbeid med rovviltnemnda. 

 Samarbeid med sau- og geit, reindrifta mfl. 

 Media. 

 Våre rolle i forhold til berørte medlemmer. 

 Rovviltforliket 

 

 

1. Vår holdning til/samarbeid med rovviltnemnda. 

 

Vi har i stor grad forsøkt å møte på møter i rovviltnemnda, akilleshælen her har vært at vi har 

fått info om møtetidspunktene svært sent.  

 

Muligheten til å planlegge deltakelse i rovviltnemndmøtene er forbedret nå i og med at vi får 

møteinnkallingen på e-post (distribueres direkte til Borgny, Asbjørn, Pål-Krister og 

fellespostkassen). Det er svært viktig å delta her, særlig for å få informasjon om mye av de 

initiativene som blir gjort ift rovviltforvaltning i region 6, men også for å representere næringa 

i møtene, selv om en ikke har talerett. Vi bør fortsatt ha som ambisjon å møte på nemndas 

møter. Neste møte er på Oppdal 28. august.  

 

Vi har av og til klagd på vedtak i nemnda. Vi ser at Naturvernforbundet i langt større grad 

klager på vedtakene, nærmest uten unntak. Argumentasjonen vår for å holde klagenivået på et 

minimum har vært å bygge opp tillit til nemnda. Nemndene vil nok uansett bestå og det er 

ikke sikkert dette argumentet skal tillegges like mye vekt lengre. Vi oppfatter vårt forhold til 

rovviltnemnda som godt. I en del saker ser vi at nemnda gjennom sin behandling og sitt 

skjønn, går ut over de rent faglige rådene fra NINA og andre rovviltforskere. Dette er viktig 

for å balansere rovviltforvaltninga ift beitenæringenes interesser. Den store utfordringen er 

imidlertid at nemndas mulighetsrom til skjønn innenfor de nasjonale politiske rammene og de 

faglige tilrådningene fra forskerne er begrenset. Vi ser også en klar tendens om at nemnda blir 
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overprøvd politisk av nasjonale myndigheter når de går ut over forskernes faglige råd – dette 

etter klage fra naturvernorganisasjonene. Det vil ut fra dette være svært viktig å i økende grad 

fremme beitenæringas interesser også i form av klager. Dette er ikke ensbetydende med at vi 

angriper rovviltnemnda som sådan, men heller begrunner våre klager med skadesituasjon, 

situasjonen for beitenæringene i fylket og uenighet i de faglige rådene fra rovviltforskninga. 

Det bør med andre ord ikke feste seg et inntrykk nasjonalt om at næringsorganisasjonene ikke 

ser behovet for å klage på fastsetting av kvoter osv. En bør likevel vurdere fra sak til sak om 

det bør klages eller ikke. Over tid vil det å klage for å klage ha liten effekt. Ting taler 

imidlertid for at vi bør ha lavere terskel for å klage på vedtak i rovviltforvaltningen.   

 

Vår synspunkter har i noen grad blitt hørt i forhold til høringsprosesser nemnda har kjørt 

m.h.p forvaltningsplaner. Det hadde likevel vært ønskelig med en tettere kontakt med 

nemndas leder og medlemmer. Det ble for to år siden gjennomført et møte mellom leder Arne 

Braut og N-T Bondelag. Dette var meget nyttig. Vi foreslår at det tas kontakt for å avholde et 

møte med nemndas leder og oss.   

 

 

2. Samarbeid med sau- og geit, småbrukarlag, reindrifta mfl.  

Vi har skrevet høringsuttalelser sammen med flere ulike organisasjoner i løpet av de senere 

åra. Blant annet Småbrukarlaget, Sau og geit, Jeger og fiskerforbundet, USS 

(Utmarkskommunenes sammenslutning), reindrifta og Folkeaksjon ny rovviltpolitikk. Det har 

ved flere anledninger vært jobba med felles plattformer for organisasjonenes arbeid angående 

rovviltpolitikk. 

  

Det foregår i all hovedsak slik at vi skriver forslag til uttalelse og de andre kommenterer og 

skriver under. Nord-Trøndelag Bondelag har bare i enkelte tilfeller fått utarbeidet felles 

uttalelser med Bondelagene i Sør-Trøndelag og Møre og Romsdal. Bakgrunnen for at vi ikke 

har lykkes med dette er at det er uenighet omkring geografisk differensiering av yngleområder 

for de ulike artene. I saken angående bestandstallene for bjørn var imidlertid Sør-Trøndelag 

Bondelag med. 

 

Vi har registrert at det har vært noe tyngre å samarbeide med Sau og geit i Nord-Trøndelag 

det siste 1-1,5 året. Det skyldes trolig at de har vært usikre på hvor Nord-Trøndelag Bondelag 

står ift tidligere enighet om at organisasjonene i Nord-Trøndelag ønsker skadebasert 

forvaltning og ikke særskilte yngleområder. Det er imidlertid viktig med nærmere samarbeid 

framover, blant annet også fordi Sau og geit nå har ny fylkesleder. Reindrifta er også svært 

viktig. Bondelaget har imidlertid ikke hatt noe aktivt samarbeid med reindrifta siden før 

rovviltforliket. 

 

Med bakgrunn i dette bør trolig Nord-Trøndelag Bondelag ta initiativ til felles møte med de 

andre organisasjonene i Nord-Trøndelag, med sikte på å utarbeide en ny felles plattform. Det 

vil imidlertid være viktig å etablere kontakt med organisasjonene direkte fra styret for å legge 

grunnlag for å styrke samarbeidet framover. Felles forståelse av problematikken og 

utfordringene gjør at vi raskere kan agere felles når det kommer opp saker i form av høringer 

eller i media. 

 

3. Media 

Særlig i sommerhalvåret er rovviltproblematikken aktuell i media. Vi erfarer at det i det siste 

ofte er Nord-Trøndelag sau- og geit som uttaler seg i media når det gjelder rovdyr. Dette er på 

en måte nærliggende, i og med at medlemmer i sau og geit jo driver aktivt med sau. 
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Bondelaget omfatter alle produksjoner, men har likevel tidligere hatt en relativt framtredende 

rolle i media også i rovviltspørsmål. Det er fullt mulig å bli en aktør i mediebildet på 

rovdyrsiden. Dette vil være av stor betydning ift næringa. Det fordrer imidlertid at vi er litt 

tidligere ute på sakene og at vi iallefall i starten selv tar kontakt direkte med media. Gjennom 

dette kan en oppnå at det er naturlig for media å kontakte Nord-Trøndelag Bondelag ved 

oppkommende saker. Det vil også trolig være viktig å bruke lokallagene mer enn i dag som 

informasjonskanaler i disse spørsmålene. 

 

4. Vår rolle i forhold til berørte medlemmer 

Bondelaget har i liten grad gått inn i enkeltsaker, men avholdt medlemsmøter/åpne møter når 

det har vært tema som har berørt flere f.eks beitenekt. Det er også et inntrykk at Sau og geit 

står brukerne nærmere. Kontakt med enkeltbønder er ressurskrevende, og vår innsats på dette 

området begrenser seg stort sett til å svare på de henvendelsene vi får. Det er et inntrykk at det 

er stor variasjon mellom lokallag om det er fokus på rovviltproblematikk. De fleste har ikke 

fokus på dette temaet, noe vi kan se gjennom at det kommer inn få uttalelser på høringer fra 

lokallaga. 

 

For en tid tilbake skrev vi brev til alle våre medlemmer og oppfordret til å klage på vedtak om 

erstatning og ba om kopi. Dette ledet til at vi, via Norges Bondelag, fremmet sak til  

Sivilombudsmannen om erstatningsspørsmålet uten at vi vant frem med denne.  

 

Bedre kontakt med Sau og geit, vil bidra til å bedre vår kontakt med sauenæringa som sådan. 

Dette er derfor viktig. 

 

5. Rovviltforliket 

Det er stadig behov for tett oppfølging av tolkningen av rovviltforliket. Vi registrerer at 

rovviltpolitikk er et aktuelt tema i valgkampen. Fra politisk nivå er det også ytret mistillit til 

rovviltforskningen og rovviltforvaltningens tolkning av Stortingsforliket.  

 

Det er viktig at Bondelaget er en aktiv aktør i dette. Rovviltforliket har en del gode 

formuleringer ift våre interesser, men også motsigende formuleringer. Den løpende 

tolkningen og avveiningen mellom ulike hensyn og Naturmangfoldloven avgjør dermed i 

relativt stor grad hvilke konsekvenser rovviltpolitikken får for beitenæringene.  

 

Forskningens arbeid med beregning av bestandsestimater er også helt avgjørende for hvilken 

politikk som blir ført i praksis. Dette har betydning for blant annet rovviltnemndenes 

myndighet og når bestandsmålene faktisk er oppnådd. Det blir meget viktig å følge 

forskningen tett, og samtidig bidra til at både næringa og andre interesser bidrar til å samle 

ekskrementer og registrere sportegn for å dokumentere ynglinger av de ulike artene. Uten et 

aktivt arbeid for å holde oppe denne innsatsen, kan trolig bestandene bli underestimert 

framover. Spesielt viktig ift bjørn, jerv og gaupe. 
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37/13 12/01212-12 Stortingsvalget 2013 

 
 

 

Vedtak 
Styret diskuterte aktiviteter frem mot valget, i tillegg til det som kommer frem i 

saksframlegget skal følgende inngå i den videre planen: Ut med Matvalg-brosjyren til 

videregående skoler i forbindelse med skolevalg.  

 

Fordeling: Grong – Borgny, Verdal og Levanger – Siri-Gunn, Vikna og Val – Kåre Peder, Ole 

Vig og Aglo – Trond, Inderøy – Erik, Steinkjer – Asbjørn, Mære – Tove (Johan Kristian tar 

kontakt) 

 

Styret ringer, innen fredag 30. august, til sine fadderlag og oppfordrer til utdeling av 

Matvalgbrosjyren og deltagelse i rundballekampanjen. 

 

 

[Lagre]  

 

 

Saksutredning 

 

I vår arbeidsplan har vi satt oss følgende mål for valget 9. september: 

  

o Matentusiaster, venner av landbruket og hele matproduksjonskjeden skal 

stemme på de partiene som vil satse på næringa. 

o Valgresultatet skal gi bedre politisk rammebetingelser i neste stortingsperiode. 

 

Det er vesentlig å få fokus på to budskap: 

1. Det er store forskjeller mellom partienes landbrukspolitikk 

2. Det er viktig at folk bruker stemmeretten sin! 

Hovedstrategien er en synliggjøring av forskjellene mellom partienes landbrukspolitikk. 

Det betyr at Bondelaget må være litt tøffere i sin kommunikasjon enn det vi har vært vant til.  

Det kommuniseres at valget i høst også er et Matvalg.  

 

Under har vi listet opp konkrete virkemidler/ting vi allerede har gjort eller planlagt å gjøre:  

( i tillegg tar vi med oss på møtet det som er gjort siste uke)  

 

Møter:  

- Gårdsbesøk og debatt Stjørdal 12. aug 

- Landbrukspolitisk møte  Vedum – Myraunet Skogn 19. aug 

- Folkemøte i regi TA; NRK og Adressa, Steinkjer 29. aug  (landbruk ett av 4 tema)  

- Landbruksdag på torget  Steinkjer 31. aug (feel good ikke politisk)  
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I tillegg kommer en rekke arrangement i regi av partiene selv. Brita har laget liste som 

kontinuerlig oppdateres, se vedlegg. Vi må sørge for å være til stede og stille spørsmål om 

landbruk.  

 

Det gjennomføres også Åpen Gård arrangementer.  

 

Hjemmesida:  

Intervju og video med alle listetoppene i Nord-Trøndelag er laget og ligger ute både på 

hjemmesida og facebooksida vår. Vi tenker videre å sammenfatte dette og lage intervju med 

Asbjørn på temaet. Vi jobber også med å få TA på dette.   

 

Facbook:  

Vi bruker Nord-Trøndelag Bondelag sin hjemmeside aktivt, oppfordrer styret til å være der, 

kommenter eller del.  

 

Kronikker:  

Det er utarbeidet forslag til en kronikk til NA. Norges Bondelag har laget grovutkast til flere 

kronikker, disse er sendt ut til dere. Vi bør ha flere på trykk. Tar noen utfordringen?  

 

Mediaoppslag: 

Styret bør diskutere om vi har flere vinklinger/saker vi bør få frem i media siste dagene før 

valget.  

 

Matvalg brosjyre:  

Denne er sendt ut til lokallagene og det er tenkt at de skal dele den ut i postkassene i 

nærområdet. Hensikten er å få velgerne til å la hensynet til norsk matproduksjon veie tungt 

når de skal avgi sin stemme. Målet er å påvirke de påvirkbare.  

Brosjyrene må være i mottakernes postkasser før valget 8./9. september. Det vil si at optimal dato for 

utdeling vil være i tidsrommet 26. august til 5. september. 

I tillegg sendes brosjyrer direkte til Åpen gård-arrangørene, og den kan brukes på andre arrangement i 

valgkampen. 

Nei til EU har bedt oss om bistand til å få distribuert en brosjyre om partitoppene i fylkene sine 

holdinger til EU-spørsmål. Den er delt ut til lokallagene. 

Vi har lagt ut Matvalg-brosjyren på Nortura-anlegget på Steinkjer og Tine på Verdal. 

Rundballekampanje 
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Dette er en nasjonal kampanje som skal gå fra 2. september. Lokallaga bes legger rundballer 

på sentrale steder langs hovedferdselsårer (også jernbane), turstier eller andre plasser der mye 

folk ferdes. 

Praktisk: 

 Budskapet som skrives på rundballene må være kort, vi foreslår derfor ordene 

MATVALG.  Fylkeslagene og Norges Bondelag sentralt vil fokusere på dette 

budskapet i kommunikasjonsarbeidet framover. 

 Rundballene kan gjerne plasseres på traktorhengere som lett kan flyttes, eventuelt rett 

på bakken 

 Er dere lite drevne taggere, så inviter ungdomskoleelever, 4H eller BU til å hjelpe til 

med malingen! Spraybokser fungerer best. 

Målet er at kampanjen også skal få medieoppmerksomhet. Der følgende er budskapet: 

1. Det er store forskjeller mellom partienes landbrukspolitikk 

2. Det er viktig at folk bruker stemmeretten sin! 

SMS og e-post til lokallgsledere og medlemmer 

Følgende plan for utsending av SMS og e-post er lagt:  
 

Vi har 53.000 mobilnummer (ca. 90% av medlemmene) og ca 25.000 e-postadresser (41%).  
Dato Kanal Til hvem Innhold 

14. aug SMS Lokallags-

ledere 

Oppfordre til brosjyreutdeling 

15. aug E-post       ” Personlig oppfordring fra Nils om å engasjere seg i valgkampen 

- Brosjyreutdeling 

- Rundballekampanjen 

- Leserinnlegg 

- Vis at du er bonde! 

- Engasjer deg i valgkampen! 

26. aug SMS   ” Oppfordre til rundballekampanje 

26. aug E-post Alle 

medlemmer 

Oppfordre til engasjement i valgkampen, sette seg inn i de 

partipolitiske skillelinjene, legge ved matvalgbrosjyra, henvise til 

hjemmesider, #matvalget, fb 

30. aug SMS Alle 

medlemmer 

Matvalg 2103: norsk matproduksjon står på spill. Sett deg inn i de 

politiske skillelinjene. Engasjer deg! 

6. sept SMS  Alle Matvalg 2013: 
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medlemmer Oppfordre til bruk av stemmeretten. Helsing Nils 

6. sept E-post Alle 

medlemmer 

Bruk stemmeretten din! 

 

 

Kontakt mot lokallagene 

Oppfordrer styremedlemmene til å kontakte sine fadderlag før styremøtet for å oppfordre til 

utdeling av brosjyrer, skrive kronikker og rundeballeaksjon. På basis av denne runde avklarer 

vi om vi bør vi ha telefonmøte med lokallagene for å få de til å engasjere seg? 
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38/13 13/00594-2 Ledersamling i Rogaland 

 
 

 

Vedtak 
Styret godkjenner rammene for ledersamlinga i Rogaland. Deltagerne betaler en egenandel på kr 

2500,-. Fylkesstyret oppfordrer lokallagene til å dekke egenandelen. Fylkesstyret får ikke 

daggodtgjøring på turen, men Nord-Trøndelag Bondelag dekker egenandelen. Fylkeskommunen, 

Fylkesmannens landbruksavdeling inviteres til å delta til selvkost. Trine Hasvang Vaag inviteres 

til å delta.  

 

Styret har vedtatt flere tema og fordelt disse mellom seg: 

Arbeidskrevende produksjoner: Johan Kristian 

Strategi: Hvordan vinne fram i samfunnet 

Kunnskap og kompetanse: Borgny 

Utviklingstrekk: Asbjørn 
 

[Lagre]  

 

 

Saksutredning 

 

Styret må i denne saken diskutere: 

 Rammene for ledersamlinga inkl. tema for besøk og tema for ledersamlinga.  

 Finansiering av ledersamlinga inkl. egenandel for deltakere på ledersamlinga 

 Invitasjon av gjester 

 

Flybilletter er kjøpt og overnattinger bestilt til ledersamling i Rogaland. 8.- og 9. har vi 

program sammen med Rogaland Bondelag. 7. november skal vi rundt på besøk. Styret må 

gjerne komme med ønsker om innhold både på besøk og program ellers. 

 

En grov kostnadsoversikt:  
Flybilletter: 50 stk a 1995,-     99 750  

Overnatting enkeltrom (1195+940+940)           153 750  

Mat, ca kostnader (lunsj+middag) (drikke ikke inkl) 80 000 

Dagpakker på Solastrand, 2 dager(510 pr dag)  51 000   

Reisekostnader tur – retur Værnes    10 000  

Betaling for besøk, leie av buss og lignende.   50 000  

Ca total kostnader               445 000 (8900 per person) 

 

Det er tatt høyde for 50 deltagere, det er ikke sikkert det blir så mange. Daggodtgjøring til styret 

er ikke medregnet, evt. daggodtgjøring for lokallagslederne må som tidligere dekkes av lokallaget.  

 

Det er budsjettert med kr 170 000,- til ledersamling.  Det er videre budsjettert med at 99 000,- til 

opplæring av tillitsvalgte. Det er fortsatt mulig å bruke ca halvparten av dette til samlinga. Det er 

søkt om EB-midler ca 30.000,- (innvilges i etterkant).  

  

Når vi reiste til Sveits diskuterte styret å bruk midler fra potten Aktive lokallag, denne har en total 

ramme på 210.000,-. Disse midlene utbetales til lokalalgene etter søknad og ut fra aktiviteter som 
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Åpen Gård, Den grønne skolen, politiker kontakt osv. Denne potte er økt i år og det vil etter min 

vurdering være rom for å bruke ca. 100.000,- fra denne potten til ledersamling.  

 

Styret bør ta stilling til om det skal kreves egenandel fra deltakerne. Det var en egenandel på kr 

2500,- på turen til Sveits. Fylkesstyret oppfordret da lokallagene til å dekke egenandelen for 

lokallagslederne. Fylkesstyret fikk ikke daggodtgjøring på turen, men Nord-Trøndelag Bondelag 

dekket egenandelen. 

 

 

Forslag til finansiering:  

Budsjettert ledersamling  170.000,- 

Opplæring tillitsvalgte     50.000,- 

Aktive lokallagsmidler   100.000,- 

EB-midler      30.000,- 

Egenandeler 40 stk a 2500,-  100.000,- 

Sum     450.000,- 

  

Opplegget for ledersamlinga blir grovt sett slik:  

 

6.  november:  

Kl 15.30 -16.40 fly  Værnes- Sola.  

Buss til Byrkjedalstunet, overnatting og middag der.  

Besøk på gården hos lederen i Rogaland Bondelag? 

 

7. november 

Besøk på Jæren 

Overnatting på Solastrand hotell 

 

8. november 

Felles ledermøte med Rogaland 

Nils T Bjørke kommer 

Overnatting på Solastrand Hotell 

 

9. november 

Felles ledermøte 

14.30-15.20 Fly fra Sola til Værnes.  

 

Tema:  

Rogalendingene har antydet at de ønsker psykisk helse som ett tema på ledersamlinga. Utover 

det er tema og organisering av samlinga (gruppearbeid el.) ikke diskutert. 

 

Gjester:  
Fylkeskommunen og Fylkesmannens landbruksavdeling ble invitert med til Sveit til selvkost. 

FMLA deltok. Det er vel også naturlig å invitere med Trine Hasvang Vaag.  
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